
14. Meddelelser (2011-40275)

Næste møde i Vesterbro Lokaludvalg er årets sidste. Derfor efterfølges mødet af en lille 
julemiddag. For at det ikke skal blive for sent, starter Lokaludvalgsmødet den 14. december 
2011 kl. 17.

Sekretariatets evalueringer af en række af Vesterbro Lokaludvalgs projekter i efteråret 2011 
er vedlagt. Det er tanken, at Vesterbro Lokaludvalg løbende vil modtage evalueringerne 
fremover.

bilag

Vesterbro Lokaludvalgs beslutning den 17.11.2011

Der blev orienteret om, at styregruppen for Områdefornyelsen havde konstituteret sig. Formand for 
styregruppen blev Thomas Egholm, 1. næstformand blev Niels Vestergaard og 2. næstformand blev 
Thomas Warburg.

Udvalgssekretæren orienterede om, at skøjtebanen stadig søges at blive etableret igen i år, men at der 
er en udfordring i forhold til økonomi. Der mangler penge til skøjtebanen, til udlån af skøjter og til 
smøremiddel til banen.

Det er nu at Københavns Miljøpris uddeles. Kriterier mm kan findes på hjemmesiden.

Niels Vestergaard orienterede om møde med forvaltning og andre interessenter vedr. Vesterbro 
Passage.

Thomas Warburg orienterede om konference hos Settlementet, hvor der særligt var fokus på sociale 
arbejdspladser, og rummelighed på arbejdsmarkedet.




